
Pan Włodzimierz Pietroczuk: 

„W nawiązaniu do odpowiedzi na interpelację  w sprawie drogi wojewódzkiej nr 685, 

którą złożyłem na poprzedniej sesji i w nawiązaniu do decyzji zmniejszenia nakładów 

na tę drogę o 21 mln zł , chciałbym zapytać w oparciu o jakie przesłanki ustalono, że 

koszt realizacji tej inwestycji nie będzie przekraczał 55 mln zł, które jeszcze pozostały 

w budżecie?” 

 

 


